
证书二维码

证书编号：197FSMS2100048

兹 证 明

泉州市勇厚食品商贸有限公司

统一社会信用代码：91350581MA2Y61BG8T
注册地址：福建省泉州市石狮市湖滨街道曾林巷 8号 1楼大堂后面 邮编: 362700
审核地址：福建省泉州市石狮市湖滨街道曾林巷 8号 1楼大堂后面 邮编: 362700

管理体系符合

ISO 22000:2018标准要求
认证范围：

位于福建省泉州市石狮市湖滨街道曾林巷 8号 1楼大堂后面泉州市勇
厚食品商贸有限公司的农副产品（果蔬、鲜畜禽肉、水产品）的销售、预
包装食品（粮油、调味品、肉类冻品）的销售

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期：2021年 11月 29日
换发日期：2022年 12月 08日
有效期至：2024年 11月 28日

食品安全管理体系认证证书



Registration No. 197FSMS2100048

This is to certify that

Quanzhou yonghou Food Trading Co., Ltd

The social credit code：91350581MA2Y61BG8T

Registered Address: Behind the lobby on the first floor, No. 8, Zenglin Lane, Hubin Street, Shishi City, Quanzhou

City, Fujian Province

Audit Address: Behind the lobby on the first floor, No. 8, Zenglin Lane, Hubin Street, Shishi City, Quanzhou City,

Fujian Province

Which is in conformity with

ISO 22000:2018
This certificate covers the following scope of

Sales of agricultural and sideline products (fruits and vegetables, fresh livestock and poultry meat, aquatic
products) and pre packaged food (grain and oil, condiments, frozen meat) of Quanzhou Yonghou Food Trading Co.,
Ltd., located behind the lobby of the first floor, No. 8, Zenglin Lane, Hubin Street, Shishi City, Quanzhou, Fujian
Province

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision
and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)
Search(www.china-isc.org.cn)

Issue Date：2021-11-29

Change Date：2022-12-08

Expiration Date: 2024-11-28

Cert code

Food safety management system Certificate


